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OBEC   L A D A 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lada konaného dňa 

28.02.2024 o 18:00 hod. v zasadačke Obecného úradu v Lade 
 

 

Prítomní: PhDr. Ingrid Doležalová, zastupujúca starostka obce 

Poslanci: Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka Mihoková, Eva Novotná, Pavol 

Talian, Dávid Vargovčík 

Ďalší prítomní: Ing. Eva Harsághy, hlavná kontrolórka  

  Mária Gállová, zamest. obce  

    

Verejnosť: podľa prezenčnej listiny  

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla PhDr. Ingrid Doležalová, zastupujúca 

starostka obce. V úvode privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že počet prítomných 

poslancov je 7 a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

a) určenie zapisovateľa 

zastupujúca starostka obce určila za zapisovateľku M. Gállovú 

 

b) určenie overovateľov zápisnice 

zastupujúca starostka obce určila za overovateľov zápisnice P. Taliana a S. Kočišovú 

 

c) schválenie programu rokovania 

zastupujúca starostka obce predložila poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie návrh 

programu 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Zverejnený návrh programu: 

1. Otvorenie 

a) Určenie zapisovateľa 

b) Určenie overovateľov zápisnice 

c) Schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 

4. Správa o majetkových prevodoch za rok 2023 

5. Určenie zástupcu starostu 

6. Prerokovanie splnomocnenia zastupujúcej starostky na presun medzi položkami  v bežnom 

rozpočte do výšky 1 500,00 EUR pričom celkové príjmy a celkové výdavky ostanú 

zachované 

7. Rôzne 

8. Interpelácie 

9. Záver 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 
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Za: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

2. Kontrola plnenia uznesení 

Na 10. zasadnutí OcZ dňa 08.01.2024 bolo prijatých 8 uznesení: 

- uznesenia č. 116 –123/2024 sú splnené. 

Hlasovaním bola kontrola plnenia prijatých uznesení vzatá na vedomie prijatím uznesenia. 

 

Uznesenie č. 124/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade 

berie na vedomie 

 

kontrolu plnenia prijatých uznesení obecného zastupiteľstva. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 
Za: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

3. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 

Zastupujúca starostka obce odovzdala slovo hlavnej kontrolórke Ing. Eve Harsághy. Hlavná 

kontrolórka informovala, že správa o kontrolnej činnosti obsahuje všetko čo sa udialo minulý 

rok vrátane odbornej metodickej pomoci starostovi obce, poslancom OcZ a zamestnancom 

obecného úradu, pomoc pri vypracovaní Smernice pri oznamovaní protispoločenskej činnosti. 

Hlasovaním bola správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 vzatá na vedomie prijatím uznesenia. 

 

Uznesenie č. 125/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade po prerokovaní materiálu 

 

berie na vedomie 

 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lada za rok 2023. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 
Za: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

4. Správa o majetkových prevodoch za rok 2023 

V tomto bode hlavná kontrolórka obce oznámila, že táto správa vyplynula z novely zákona 

o nakladaní s majetkom, ktorá je platná od 1.11.2023. V zmysle toho zákona sa doplnil bod i) 

v par. 18f zákona o obecnom zriadení, kde je povinnosť hlavného kontrolóra do 60 dní po 

uplynutí kalendárneho roka vypracovať správu o majetkových prevodoch, ktoré presiahli 
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20 000,00 €. Obec Lada takýto majetkový prevod nemala. V správe je zahrnutý jeden prevod 

obecného majetku formou osobitného zreteľa, schválený uznesením č. 81/2023. Hlavná 

kontrolórka konštatovala, že prevod do výšky 20 000,00 € nebol a neboli zistené žiadne 

nedostatky a nie je potrebné určiť nápravné opatrenia. Táto správa musí byť do 30 dní po 

predložení obecnému zastupiteľstvu zverejnená na úradnej tabuli, webovom sídle obce a na 

centrálnej úradnej elektronickej tabuli. 

Hlasovaním bola správa o majetkových pomeroch za rok 2023 vzatá na vedomie prijatím 

uznesenia. 

 

Uznesenie č. 126/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade po prerokovaní materiálu 

 

berie na vedomie 

 

Správu o majetkových prevodoch za rok 2023. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 
Za: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 
Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

5. Určenie zástupcu starostu 

Na spoločnom stretnutí sa poslanci dohodli na kandidátovi za zástupcu zastupujúcej starostky 

obce.  Zastupujúca starostka obce v súlade § 13 b) ods. 1 Zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov poverila poslanca obecného zastupiteľstva 

Dávida Vargovčíka svojim zastupovaním. 

 

Uznesenie č. 127/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade 

 

berie na vedomie 

 

poverenie poslanca obecného zastupiteľstva Dávida Vargovčíka zastupovaním zastupujúcej 

starostky obce v súlade s § 13 b) ods. 1 Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 
Za: 6 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian 
Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Dávid Vargovčík 

 

 

6. Prerokovanie splnomocnenia zastupujúcej starostky na presun medzi položkami 

v bežnom rozpočte do výšky 1 500,00 EUR pričom celkové príjmy a celkové výdavky 

ostanú zachované 
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V tomto bode zastupujúca starostka obce požiadala hlavnú kontrolórku Ing. Evu Harsághy 

o vysvetlenie tohto bodu. Hlavná kontrolórka vysvetlila, že jedná sa o presun medzi položkami 

do výšky 1 500,00 €, celkový rozpočet nesmie byť prekročený na príjmovej ani na výdavkovej 

strane. Sú rozpočtové opatrenia, ktoré podpisuje starosta obce alebo ekonóm. Jedná sa 

o finančné prostriedky, ktoré boli obci poskytnuté účelovo, buď zo strany štátnych inštitúcií 

alebo verejných, je to v kompetencii starostu obce alebo ekonóma. Tieto rozpočtové opatrenia 

berie obecné zastupiteľstvo na vedomie. 

Hlasovaním bol návrh presunu finančných prostriedkov medzi položkami bežného rozpočtu do 

výšky 1 500,00 € schválený prijatím uznesenia. 

 

Uznesenie č. 128/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lade 

 

s ch v a ľ u j e 

 
v súlade s § 11, ods., 4, písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení obecné zastupiteľstvo 

splnomocňuje zastupujúcu starostku obce vykonávať zmeny rozpočtu v rozsahu bežného rozpočtu 

– t. j. presun medzi položkami bežného rozpočtu do výšky 1 500,00 € pričom celkové príjmy 

a celkové výdavky ostanú zachované. Zmeny v kapitálovej oblasti ostávajú naďalej v kompetencii 

obecného zastupiteľstva. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 
Za: 7 PhDr. Ingrid Doležalová, Daniel Ferenc, Slávka Kočišová, Mgr. Františka 

Mihoková, Eva Novotná, Pavol Talian, Dávid Vargovčík 
Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

7. Rôzne 

Zastupujúca starostka obce informovala poslancov: 

 

- vykonal sa audit smetných nádob. Ďakujeme občanom za súčinnosť. Tí čo mali nádobu navyše 

vrátili, tí ktorým nádoba nepostačovala a mali záujem o ďalšiu si ju dokúpili. 

 

- v januári boli namontované madlá na schodisko do sály KD. Materiál zakúpila zastupujúca 

starostka obce, práce boli vykonané dobrovoľne. 

 

- zastavovanie autobusových spojov v obci Lada – na základe mnohých podnetov občanov bola 

zo strany obce podaná žiadosť o prehodnotenie zastavovania niektorých autobusových spojov 

v obci Lada. Žiadosti bolo čiastočne vyhovené o čom nás PSK informoval dňa 26.02.2024 

s účinnosťou nového grafikonu od 03.03.2024. 

 

- MŠ Lada – bola oslovený RÚVZ v Prešove ku konzultácii k hľadaniu najvhodnejšieho 

riešenia pre MŠ s cieľom dostať MŠ pod jednu strechu – obe triedy, čo nám bolo aj hygienou 

predbežne na osobnom stretnutí na mieste odsúhlasené s malými úpravami súčasných 

priestorov. Kuchyňa ostane zatiaľ v budove dolnej MŠ ako vývarovňa. Dnes bol na mieste 

statik kvôli väčšiemu otvoru do nosnej steny hornej triedy podľa odporúčaní hygieny. 

Aktualizácia rozpočtu je čiastočne urobená. 

 

- elektrina v MŠ bola opravená a boli doplnené zásuvky, práce boli vykonané dobrovoľne, 

materiál zaplatený obcou 
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- Nová ulica – uskutočnilo sa stretnutie na mieste a v kancelárii OcÚ dňa 25.01.2024 za účasti 

piatich vlastníkov rodinných domov na tejto ulici k téme verejného osvetlenia ulice v rámci 

bezpečnosti občanov a ochrany majetku a troch poslancov OcZ. Návrh na riešenie bol podaný 

aj zo strany občanov ulice. Obec po stretnutí podnikla kroky k zisteniu situácie a návrhom 

konkrétnych riešení. Máme dve riešenia. Jedno je s cenou za celé dielo na kľúč kde záruka by 

bola 2 roky a druhý variant je dielo na kľúč bez potrebného financovania zo strany obce 

s prijateľnou výškou splátok na 10 rokov, kde navyše by sme mali aj bezplatný servis s údržbou 

a reguláciou. Druhý variant bol aj na pracovnom stretnutí poslancov dňa 22.02.2024 

prerokovaný a pozitívne prijatý. Rokovať o ňom budeme až keď budeme mať projektovú 

dokumentáciu k verejnému osvetleniu k stavebnému povoleniu s rozpočtom. 

 

- verejné osvetlenie v riešení návrhu aj v trase od Lady na Šarišskú Porubu z hľadiska 

bezpečnosti občanov, predbežný návrh máme. 

 

- Územný plán – pracuje sa na ňom v súlade s časovým harmonogramom. Žiadosť spolu 

s prílohami bola doručená na Okresný úrad k vyjadreniu. Následne budeme sa k tomu 

vyjadrovať na najbližšom zastupiteľstve s cieľom podania žiadosti o dotáciu na financovanie 

spracovania územného plánu. 

 

- Upratovanie – na základe zverejneného inzerátu o voľnom pracovnom mieste na pozíciu 

upratovačky sa prihlásila jedna uchádzačka z inej obce. Na dohodnuté ďalšie stretnutie už 

neprišla. 

 

- Stravovanie seniorov – na základe viacerých podnetov od občanov na horšiu stravu, ktoré 

predkladali poslanci došlo koncom minulého roka k zmene dodávateľa stravy, ktorú zariadil 

bývalý starosta obce. Po zmene dodávateľa máme pozitívne ohlasy a zvýšený záujem o toto 

stravovanie zo strany seniorov (41 k dnešnému dňu). Tento záujem nás teší. Zároveň hľadáme 

spôsob, aby seniori, ktorým to zdravotný stav dovoľuje chodili si pre obedy na obecný úrad 

osobne alebo prostredníctvom niekoho. 

 

- výrub stromov na obecných pozemkoch na základe podnetov občanov z minulých období 

vykonaný na základe písomného rozhodnutia 

 

- Vytriedenosť odpadov – úroveň vytriedenia komunálnych odpadov za rok 2023 predstavuje 

50,59% a tým máme poplatok za tonu vyvezeného odpadu vo výške 15,00 €. (čím viac budeme 

separovať a percento vytriedenia bude nad 50% budeme mať nižšie poplatky). Ďakujeme 

občanom, že triedia odpad. 

 

- Kompostovisko – ďakujeme občanom, že biologicky rozložiteľný odpad zo záhrad vozia na 

kompostovisko. Zároveň prosíme občanov, aby trávu, konáre nevozili na iné miesta mimo 

kompostoviska. V blízkej budúcnosti pripravíme označenia v rámci organizácie 

kompostoviska. 

 

- bol podaný projekt na financovanie projektovej dokumentácie na cyklochodník po „13“ 

v rámci Výzvy pre región z PSK – bezodplatne 

 

- dňa 10.02.2023 sa konal karneval. Celková organizácia a zabezpečenie karnevalu bola v réžii 

obce. Zúčastnilo sa  ho 48 detských masiek a 5 dospelých z blízkeho i širšieho okolia 
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- dňa 10.02.2024 sa konala Ľudová zábava, ktorej organizátorom bol Dávid Vargovčík. 

O zábavu bol veľký záujem, mala pozitívny ohlas 

 

- najbližšie sa uskutoční Oldies party dňa 31.03.2024, všetci ste srdečne pozvaní. 

 

- Stolný tenis – ďakujeme mladým mužom za opravu stola. Chcú oživiť hranie stolného tenisu 

v obci v sále KD. Hľadáme systém koordinácie a časov a zodpovednosti za túto aktivitu. 

 

- Večer venovaný ženám pri príležitosti MDŽ plánujeme v termíne po veľkej noci (asi 

13.04.2024), jarné brigády, stavanie mája, Deň matiek 

 

- účasť na školeniach pre starostov a na spoločných pracovných stretnutiach 

 

- podnety od občanov sú riešené priebežne, či osobne, telefonicky, mailom alebo 

prostredníctvom poslancov. Ďakujeme všetkým za osobné stretnutia, akékoľvek podnety, 

návrhy, iniciatívy. Všetkými sa zaoberáme. 

 

P. Mihoková poukázala na iniciatívu Upracme Slovensko s možnosťou zapojiť sa do nej.  

Ohľadom ZO Jednota dôchodcov Slovenska – bola podaná žiadosť o registráciu na Okresný 

výbor jednoty dôchodcov, zatiaľ neprišlo potvrdenie. Je plánovaný výlet do Tatier 06.03.2024 

a 13.03.2024 sa bude konať súťaž okresného kola v stolnom tenise v Hermanovciach, ktorého 

sa zúčastnia štyria chlapi. 

 

P. Vargovčík navrhol, aby sa z priestorových dôvodov hral stolný tenis v sále KD. Treba určiť 

zodpovednú osobu.  

 

P. Novotná navrhla, z dôvodu veľkej chorobnosti detí v MŠ spoločnú návštevu soľnej jaskyne 

v Prešove. 

 

8. Interpelácie 

V tomto bode poslanci nepredložili žiadne podnety. 

 

9. Záver 

Zastupujúca starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť. Zasadnutie bolo 

ukončené o 18:40 hod. 

 

 

Zapísala: Mária Gállová  _____________________ 

 

Overovatelia:  Pavol Talian  _____________________ 

 

  Slávka Kočišová _____________________ 

 

     

 

        PhDr. Ingrid Doležalová 

                 zastupujúca starostka obce 

      


